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Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 19, konaného dne 29.1.2014 v 17.00 hod. v zasedací místnosti 

v budově Agrodružstva Morkovice  

 

I. Při zahájení bylo přítomno 14 členů městského zastupitelstva 

   Omluven:  Jiří Minks 

 

 Návrhová komise: Mgr. Budín, E. Lejsalová 

 Ověřovatelé zápisu: Z. Frkal, Mgr. Kříčková 

 

Program:  

1. Zpráva o plnění usnesení 

2. Zpráva o činnosti rady města 

3. Prodej podílu 63,75% na čistírně odpadních vod 

4. Rozpočet města Morkovice-Slížany na rok 2014 

5. Volba přísedících soudců 

6. Majetkoprávní úkony 

7. Zpráva o bezpečnostní situaci za rok 2013 

 

Program byl schválen jednomyslně. 

 

II. Projednávání programu 

1.  Zpráva o plnění usnesení 

• Nebyla podepsaná smlouva na prodej části pozemku p.č. 1395/1 s panem Mazurem, Morkovice 598. Prozatím není 

vyhotoven geometrický plán oddělení pozemku. 

• Byla podepsaná kupní smlouva s manžely Kazíkovými, Morkovice 685 na pozemek p.č. 1913/130 v k.ú. Morkovice. 

• Byla podepsaná kupní smlouva na pozemek p.č.  1913/131 v k.ú. Morkovice s Bc. Zdeňkem Pospíšilem, Morkovice 799. 

• Byla podepsaná kupní smlouva na pozemek p.č. 960/4 v k.ú. Morkovice s manžely Navrátilovými, Morkovice 728. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

2. Zpráva o činnosti rady města za období 19.11.2013 – 17.1.2014 

Rada města schválila: 

• Zprávu o plnění usnesení 

• Smlouvu se Zlínským krajem o dotaci na činnost J SDH č. D/2251/2013/KH 

• Nájemní smlouvu na nebytové prostory v budově Kolaříkova 415 se společností Areál PARK, s.r.o. 

• Příkaz k provedení inventarizace majetku města 

• Prodej 2ks starých kontejnerů za cenu železa zvýšenou o 50% s tím, že pokud se prodej neuskuteční do 31.3.2014 je možné 

kontejnery odevzdat do sběrny. 

• Ceník společnosti BIOPAS na rok 2014 

• Zastavení výkonu rozhodnutí dle návrhu č.j. 136751/13/KM 

• Odpověď na zprávu o tematické kontrole povinností stanovených předpisy o požární ochraně 

• Využívání sportovní haly 2 hod/týden mladými hasiči v rámci tzv. „dotovaného provozu“ s podmínkou dohledu osoby starší 

15 let. 

• Žádost ZŠ o úpravu závazných ukazatelů rozpočtu 

• Žádost ZŠ o navýšení rozpočtu 

• Vyřazení inventáře v ZŠ 

• Platy v Technických službách města Morkovice-Slížany, příspěvková organizace 

• Smlouvu se Zlínským krajem o právu provést stavbu výjezdového stanoviště Zdravotnické záchranné služby 

• Vyřazení investic z nedokončených staveb, a to projektu Rekonstrukce nádraží a Projektu průmyslové zóny z důvodu 

nepřidělení dotace 

• Smlouvu s vítězem výběrového řízení na zakázku malého rozsahu na organizaci výběrového řízení na výběr dodavatele stavby 

„nové radnice“, a to s firmou SELLER Moravia, s.r.o. s cenou 65 000 Kč bez DPH 

• Vyřazení majetku v MŠ dle žádosti 

• Ukončení všech smluv o provádění činností s Technickými službami Morkovice-Slížany, s.r.o. ke dni 31.12.2013 

• Zpětvzetí žádosti o dotaci na akceschopnost J SDH 

• Zařazení vybudování části chodníku na ul. Trávníky do návrhu investic na rok 2014 

• Finanční dar 600 Kč pro pana J. Trávníčka při příležitosti 60 odběrů krve 

• Smlouvu s JME o připojení budoucí „nové radnice“ k rozvodům nízkého napětí 

• Rozpočtové opatření č. 5 

• Nájemní smlouvu na část pozemku p.č. 52/1 v k.ú. Morkovice s p. Jindřichem Vymazalem 

• Smlouvu o výpůjčce pozemku p.č. 1784/32 v k.ú. Morkovice s p. Václavem Outratou za účelem chovu včel 

• Finanční dar ve výši 3 000 Kč členům výborů a komisí 
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• Odpověď na stížnost SBD Svornost 

• Věcné dary do tombol akcí pořádaných organizacemi se sídlem na území města ve výši 500,- Kč 

Rada města vzala na vědomí: 

• Návrh zřizovací listiny společnosti Technické služby města Morkovice-Slížany, příspěvková organizace 

• Zprávu o postupu reklamace prací na cyklostezce 

• Zprávu o kontrole drobných staveb ve vlastnictví města, které stojí na cizích pozemcích 

• Zahájení komplexních pozemkových úprav v k.ú. Litenčice 

Rada města uložila: 

• Zajistit opravu elektrorozvaděče dle ž ádosti pí. Roháčové a pí. Kojecké, zajistí místostarosta do 31.1.2014 

• Zajistit porovnávací tabulky platů v obdobných organizacích jako TSMS, p.o. na obdobných pozicích, zajistí p. Štětina a ing. 

Bleša do 20.12.2013 

Rada města neschválila: 

• Žádost Sociálních služeb Pačlavice o příspěvek na provoz na rok 2014 

Rada města jmenovala: 

• Komisi pro výběrové řízení na pozici ředitele Technických služeb města Morkovice- Slížany, příspěvková organizace ve 

složení: Ing. Magda Hroníková (členka dozorčí rady), Milan Sumec (člen dozorčí rady), Jiří Navrátil, DiS (člen dozorčí rady),  

Ing. Milan Bartoň (odborný poradce – Vsetín), Marek Vrba (vedoucí pracovník technických služeb Koryčany) 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje zprávu o činnosti rady města za období 19.11.2013 až 17.1.2014. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

3 Prodej 63,75% podílu města na ČOV Morkovice  

Stavba ČOV Morkovice probíhala v letech 2001 – 2003 a zahrnovala vlastní čistírnu odpadních vod, čerpací stanici Slížany a páteřní 

stoky. Celková cena byla 39 653 720 Kč (dotace SFŽP 22 289 000 Kč, půjčka SFŽP 7 430 000 Kč a vlastní zdroje 9 934 720 Kč). 

Do trvalého provozu byla ČOV uvedena v roce 2004, podmínkou dotace bylo, že ČOV bude 10 let v majetku města. 

Od počátku se počítalo s prodejem nebo nepeněžitým vkladem do VAKu. Proto byly s VAKem uzavřeny dvě smlouvy o budoucích 

kupních smlouvách:  

dne 26.6.2003 na prodej podílu 31% za částku 8 419 600 

dne 30.12.2009 na prodej podílu 5,25% za částku 1 424 770 Kč. 

V roce 2013 byl zpracován znalecký posudek o ceně nemovitosti, podle kterého je současná odhadní cena 13 344 500 Kč. 

Podle dříve uzavřených smluv je podíl společnosti VAK 36,25%, tj. 4 837 381 Kč a podíl města je 63,75%, tj. 8 507 119. 

V obdobných případech kupuje VAK obdobné nemovitosti za ½ odhadní ceny, protože v krátkém časovém období budou nutné 

velké investice především do technologií. 

Hodnota podílu města podle odhadu ……………8 507 119 Kč 

Kupní cena navržená společností VAK  ..……….4 253 560 Kč 

Vzhledem k tomu, že se jedná o majetek, který občanům města nepřináší žádné příjmy, ale bude naopak v dohledné době vyžadovat 

značné investice, je navržen jeho prodej. 

Mgr. Horák – Při projednávání prodeje ČOV bychom si měli zodpovědět tři otázky:  

1. Budeme podíl na ČOV prodávat? 

2. Komu budeme prodávat? 

3. Za kolik budeme prodávat? 

1. Jedná se o majetek, který městu nepřináší žádné zisky. Naopak, je jasné, že v průběhu zhruba pěti let bude vyžadovat investice 

v řádu milionů, na kterých by se město muselo jako spoluvlastník podílet. 

2. V případě prodeje ČOV je naší povinností přednostně nabídnout svůj podíl spoluvlastníkovi, kterým je společnost VaK. 

3. Společnost VaK obdobné nemovitosti kupuje za 50 % odhadní ceny. Navržená kupní cena je tedy 4 253 560,- Kč.  

 

Z. Frkal  - Chtěl bych požádat přítomného pana ředitele společnosti VaK a.s. Ing. Lejsala, jestli by nám mohl objasnit, proč je kupní 

cena 50% z odhadní ceny? 

Ing. Lejsal – Hlavní činností společnosti VaK je čištění odpadních vod. Města a obce nemohou svůj majetek vkládat do naší 

společnosti, protože blokační podíl drží soukromý subjekt. My můžeme tento majetek pouze provozovat. Každý by měl 

mít své povinnosti. VaK by se měl starat o vodovody, kanalizace a ČOV. Obce a města by se měla starat především o 

ostatní své záležitosti. 

Provozování vodovodů a kanalizací obsahuje spoustu úkonů vyplývajících ze zákona. Jsme pod neustálou kontrolou. 

Z těchto důvodů nabízíme obcím pomoc odkoupením jejích podílů na tomto majetku. 

ČOV Morkovice byla postavena z dotací, takže nebylo možné po dobu deseti let s tímto majetkem nakládat. Po uplynutí 

této doby nabízíme obcím odkup jejich podílu. Stejný odkup podílu na ČOV již proběhl v Kvasicích. Na odkupu máme 

zájem proto, abychom se o ČOV starali a udrželi jsme nějakou regulérní cenu vody. 

Proč odkupujeme za 50 % odhadní ceny? Všechny ČOV jsou po deseti letech provozu technologicky téměř zničené. Musí 

se obnovovat strojní zařízení.  To je těch 50% rozdílu z odhadní ceny. Jedno čerpadlo stojí 100 až 350 tisíc korun, česle 

700 tisíc korun apod. Do čistíren se musí investovat a my se o majetek opravdu staráme. Pokud nevěříte, můžete se přijít 

podívat na ČOV do Hulína nebo do Kroměříže. Proto nabízíme odkoupení za polovinu odhadní ceny. Druhou polovinu 

odhadní ceny budeme investovat do obnovy této ČOV tak, aby splňovala podmínky dané zákonem. Voda vypouštěná 

z ČOV musí splňovat přísné podmínky, neustále chodí kontroly. Za nesplnění hrozí obrovské pokuty. Proto takové 

podmínky odkupu odsouhlasilo představenstvo společnosti. Odkoupíme za 50 % odhadní ceny a zbylých 50% 

investujeme do obnovy. To je celá filosofie. Jako spolumajitelé jsme nabídli tuto cenu. Pokud nejsme majiteli, můžeme 

ČOV provozovat, ale nemůžeme investovat. 
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Mgr. Horák – Jako člen představenstva společnosti Vak a.s. a jsem se v této záležitosti vzdal na zasedání představenstva hlasování, 

protože se cítím podjatý. Vždycky bych upřednostňoval zájmy města Morkovice-Slížany. 

M. Sumec – Pokud prodáme svůj podíl, bude většinový podíl vlastnit VaK. Neovlivní to cenu stočného? 

Ing. Lejsal – Na to je jednoduchá odpověď. VaK je 98% ve vlastnictví měst a obcí. Byly snahy nás prodat zahraničním 

společnostem. Na poslední chvíli se nám podařilo získat dotaci z EU na stavbu ČOV v Hulíně. Podmínkou přiznání 

dotace je, že se nesmí po dobu 10 let změnit poměr ve složení představenstva, dozorčí rady a akcionářů a města a obce 

musí vlastnit více jak 50 % akcií společnosti Vak. Tím jsme zachránili cenu vody (čtvrtou nejnižší v republice) a vodárna 

zůstala moravská. To považujeme za obrovský úspěch. Cena vody v okrese je solidární. Od Bystřice po Koryčany 

neexistuje místo, kde by se cena vody lišila.  

M. Sumec – V televizi jsem viděl starosty, kteří tvrdili, že evropské dotace na ČOV mohou získat za podmínky, že dojde ke zdražení 

stočného. 

Ing. Lejsal  - To máte pravdu. Pokud žádáte o evropské dotace, tak EU vám diktuje, jaké budou ceny vodného a stočného. K žádosti 

musíte doložit ekonomickou analýzu. Jde o to, abychom za 10 let provozu ČOV měli z vybraného vodného a stočného 

vlastní finanční prostředky na obnovu. Nijak to ale neovlivní čtvrtou nejnižší cenu v republice, to garantuji.  

Město Morkovice ČOV neodpisuje. Odpisy činí 13,5 % (tj. z 10 mil. Kč 1,35 mil.,- Kč).  Čistírna v současné době 

vykazuje ztrátu 1,5 mil. Kč. Pokud k tomu přičteme odpisy, jsme na ztrátě 3 mil. Kč. To my stěží vyrovnáváme cenou 

stočného. 

Ve Slížanech VaK vybudoval kanalizaci za 13 mil. Kč. Tato investice se nám taky nikdy nevrátí. Je to tak, že na jedné 

akci naše společnost vydělá a na jiné prodělá. Musíme vybudovat ČOV ve Střílkách za 60 mil. Kč, v Počenicích se má 

dělat průtah obcí (6 mil. Kč jenom kanál). Když investujeme na Kroměřížsku, musíme investovat také na Holešovsku. 

E. Lejsalová – Vytváří se nějaké rezervy? 

Ing. Lejsal – Všichni vlastníci vodovodů, kanalizací a ČOV musí mít plán obnovy. Jedná se o stovky milionů. 

Mgr. Horák – Město zatím rezervy netvoří, protože se počítalo s prodejem ČOV. Pokud tento prodej neschválíme, tak budeme muset 

začít rezervy tvořit už od tohoto rozpočtu a půjde ročně o miliony. 

Z. Frkal – My jsme zastupitelé města Morkovice a nás Kroměříž a vodárny celkem nezajímají, snad jen, když nám voda teče nebo 

neteče. Rozdíl 4 mil. Kč mezi odhadní a kupní cenou je dost velký na to, abychom zvažovali, zda za tuto cenu prodat 

nebo neprodat. Občané se budou ptát, proč jsme to prodali za poloviční cenu? Proč jsme nechtěli víc a nesnažili jsme se se 

společností VaK vyjednávat o vyšší ceně? Můžeme se také ocitnout u soudu a vysvětlovat, proč jsme prodali podíl za tuto 

cenu a nechtěli jsme celou cenu podílu města Morkovice. 

Ing. Lejsal – Když chcete prodávat, musíte mít někoho, kdo to koupí. Jako prvního musíte oslovit spoluvlastníka, kterým je Vak. 

Pokud VaK nebude mít zájem, můžete oslovit další zájemce. Zkuste to udělat a dopadnete jak Otrokovice. V případě, že 

by Morkovice prodaly ČOV komukoliv jinému, než společnosti VaK, tak budete mít určitě vyšší cenu vody. Otrokovická 

čistírna je soukromá a Otrokovice mají nejvyšší cenu vody v Evropě. 

My koupíme za polovinu odhadní ceny podílu města, ale garantujeme, že druhou polovinu tj. 4 mil. Kč budeme 

investovat do obnovy technologie této ČOV. Věřte tomu, že je to dobrá nabídka. 

Z. Frkal – Já se nechci přít o to, jestli je to dobrá nabídka. Dobrá nabídka je to pro VaK. Vy získáte 4 miliony a 

investujete je tam. Vy nic neztratíte. Pro město je 4 mil. Kč velká částka. Musíte chápat i naše hledisko. 

Mgr. Horák – Není to tak, že by představenstvo VaKu nejednalo o vyšší ceně. Já jsem samozřejmě požadoval plnou hodnotu podílu. 

Když chci ale prodávat a jednám o ceně, tak musím najít někoho, kdo je ochotný to za tuto cenu koupit. 

p. Olexa – Prosím vás, chcete mi tvrdit, že vy jako podnikatel, když koupíte levně, budete potom i levně prodávat lidem vodu? To 

mi neříkejte, to je nesmysl. Já když něco koupím a do něčeho investuji, tak chci ty peníze zpět. Netvrďte mi jako 

občanovi Morkovic, že budete vodu prodávat za stejnou cenu. 

Pane starosto, vy jste vyřídil dotace. Je mi jasné, že po dobu 10 let musí stavba zůstat v držení města. Vy jste to udělal 

šalamounsky. Vy  jste část prodal VaKu a teď prodáváte zbytek. Čili jste to obešli. Jelikož jste členem VaKu, tak věřím, 

že to tak je. Nevěřím Vám. 

Ing. Fránek – V jak dohledné době by VaK investoval do obnovy ČOV?  Jde mi o to, jestli máme na rozhodnutí ještě čas, abychom 

si mohli některé věci ještě ověřit. Co by se stalo, kdybychom prodej neschválili? Jak by se zachovaly ostatní obce 

vlastnící ČOV? VaK si stojí velice dobře. Položilo by Vás, kdybyste zaplatili víc? 

Ing. Lejsal – To není o tom, jestli nás to poškodí nebo nepoškodí. Rozhoduje o tom sedm členů představenstva. 

Ing. Fránek – Kdy se představenstvo sejde? 

Ing. Lejsal – Scházíme se pravidelně každý měsíc. 

Ing. Fránek – Jste schopni to odložit? 

Ing. Lejsal – Nabídka leží na stole a není důvod ji měnit. Můžete požádat VaK o prokázání provedení slibovaných investic do ČOV. 

Je možné uzavřít o tom nějakou smlouvu. 

Ing. Fránek – Dotkl jsem se svým článkem nějak vodáren? 

Ing. Lejsal – Je to cílené proti Mgr. Horákovi. 

J. Procházková – Jestli tomu dobře rozumím, tak město pokud si ČOV nechá, tak nedostane 4 mil. Kč, ale bude tam muset 4 miliony 

investovat? 

Ing. Lejsal – Ano, město bude muset v průběhu let tyto peníze do ČOV vložit na obnovu technologie. 

J. Procházková – A město s tím bude mít ještě navíc práci. 

M. Koutňák – Nejenom město, ale i VaK jako spoluvlastník. 

Ing. Lejsal – My se na tom podílíme procentuelně.  

Mgr. Horák – Kdyby byla investice 10 mil. Kč, město zaplatí 6 375 000- Kč  a VaK 3 625 000,- Kč. 

p. Olexa – Občané města mají ale zaručené, že cena vody se nebude zvyšovat. O to se tady jedná. 

Ing. Lejsal – Už jsem říkal, že cena je v celém okrese stejná. 
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Mgr. Horák – Cena vody každý rok mírně stoupá, ale je to podmínkami, které přenáší stát, např. zavedením poplatku za odběr 

podzemních vod. 

Ing. Lejsal – Také DPH se zvedlo z 5 % na 21 %. Komu jdou tedy peníze z vyšší ceny vody? Státu nebo vodárnám? 

Ing. Fránek – Pokud to letos neprodáme, koupíte to příští rok? 

Ing. Lejsal – Klidně si to nechte. Já o tom nerozhoduji, rozhoduje město. 

p. Olexa – Máte pravdu. Majitelem je město, čili občané. Ať se rozhodnou v referendu. 

Ing. Lejsal – Nejhorším vlastníkem je stát a stát jsme my. Kdo je to my? To je v podstatě nikdo. Když je vlastníkem konkrétní 

osoba, tak ta se o majetek bude starat. 

p. Olexa – Občané jsou tu od toho, aby si to pohlídali. Když nechodí na zasedání, tak se tu potom za zády něco děje. 

Ing. Lejsal – Tady se ale nic za zády neděje. Záměr prodeje byl zveřejněn, tak co se děje za zády? 

M. Ševčíková – První moje reakce na prodej byla, že se zvýší cena stočného. Na stránkách společnosti VaK je vysvětleno zvýšení 

ceny stočného pro rok 2014 tím, že je nutné zajistit udržitelnost projektů. I když svůj podíl neprodáme, stejně se pro nás 

stočné zvýší, protože je nutné zajistit udržitelnost pro ČOV Hulín. Je to tak? 

Ing. Lejsal – To je ten princip solidární ceny.  

M. Ševčíková – Takže i když svůj podíl na ČOV neprodáme, cena stočného se stejně zvýší. 

Mgr. Horák – Stočné se stejně zvýší, ale investice Vaku v Morkovicích bude třetinová. 

M. Ševčíková – Nebylo by možné náš podíl pronajmout? Jsou s tím zkušenosti? 

Ing. Lejsal – Zkušenosti máme, ale muselo by o tom rozhodnout představenstvo. Nečekejte ale žádné velké částky za pronájem. 

Mgr. Kříčková – Teď máme znaleckým posudkem potvrzený majetek ve výši cca 8,5 mil. Kč.  Tento majetek bude ztrácet na 

hodnotě. To znamená, že čím víc budeme oddalovat naše rozhodnutí, tím můžeme získat méně. Nemyslím si, že by 

členové představenstva měli zájem nám cenu navyšovat. Pro nás to může znamenat zastavení investic v rámci rozpočtu. 

Pokud si tento majetek necháme, budeme do něj pouze investovat a přidělávat si starosti. Přiznám se, že mně je ta situace 

zcela jasná. 

Z. Frkal – S tímto nemohu souhlasit, protože 4 mil. Kč není malá částka. I kdyby měly Morkovice získat 2 mil. Kč, tak se nejedná o 

zanedbatelnou částku. Určitě bych ještě o ceně vyjednával. Zkusme navýšit cenu např. na 5 mil. Kč. Nebavme se o ceně 

vody, na to asi prodej nebude mít vliv.  

Ing. Lejsal -  Jak by se asi cítil starosta Kvasic, kdybychom od Morkovic koupili podíl na ČOV za vyšší cenu, než je 50 % odhadní 

ceny. Kvasice nám svůj podíl za 50 % odhadní ceny prodaly. Představenstvo by se mělo chovat ke všem odběratelům 

stejně. 

M. Koutňák – Jedná se o obchod. VaK to koupí za tyto peníze, protože ví, že to nikdo jiný nekoupí. Je jasné, že město má zájem 

svůj podíl prodat VaKu. My chceme vyšší cenu a VaK nižší. 

p. Sumec – Jaký podíl měly Kvasice na ČOV? 

Ing. Lejsal – 100% podíl. 

Ing. Fránek – Realita je taková.Někdo to prodal levněji. Děkujeme za takovou cenu vody, je skutečně nízká. Každý rok se bude cena 

vody zvedat o 3%.  Mohl by se Ing. Lejsal dostavit na příští zasedání zastupitelstva? 

Ing. Lejsal – Nerozhoduji o tom já. Musí to schválit představenstvo. 

Ing. Bleša – Dá se zpracovat nějaká studie toho, jaké jsou předpokládané náklady na investice do obnovy technologie ČOV? Kolik 

by to mělo za 5 let stát? Jde o to, aby většina občanů byla přesvědčená o tom, že to, co obec nedostane, tak za pár roků 

ušetří. 

Ing. Lejsal – Toto zpracuje projektant. V tom bych problém neviděl. 

A. Formánková – Vám taky někdo něco prodá levně proto, že do toho budete muset potom investovat? Vy byste prodával svůj dům 

za 50 % jenom proto, že budoucí majitel tam bude muset investovat? 

M. Koutňák  - Jde o to, že představenstvo společnosti VaK schválilo koupi za 50 % odhadní ceny. 

Z. Frkal – Bylo by možné oslovit i jiné zájemce, pokud nebude mít o naši nabídku VaK zájem? Je otázkou, zda by byl nějaký jiný 

kupec.  

Mgr. Horák – Dopad by byl jasný. Pokud to koupí někdo jiný, tak bude chtít vložené peníze získat zpátky. Zvedne stočné, ke 

kterému se přičtou platby VaKu a budeme platit jinou, určitě vyšší cenu než ostatní obce okresu. Při tvorbě stočného by 

musel vlastník spolupracovat s Vakem. Vak je majitel části stok, vodovodů a vodoměrů. 

Z. Frkal – Vodné by fakturoval VaK a jiná firma by fakturovala stočné. 

Ing. Lejsal – Takže by se sčítaly dvě ceny. Tak je to v Otrokovicích.  Nechte si to napsat a podepsat. V takovém případě budete platit 

100,- Kč za m3
 stočného. 

Mgr. Budín – V podstatě už to tu bylo řečeno. Vidím to tak, že při prodeji někomu jinému než VaKu by se zvedlo stočné. Zazněl tu 

argument, že by nikdo neprodal svůj dům za 50 % odhadní ceny. Když budete vědět, že musíte vyměnit kotel, střechu a 

víte, že na to nebudete mít, tak možná zvolíte i tu variantu prodeje za 50 % a budete ráda, že nemovitost někdo koupí. 

Oddalováním našeho rozhodnutí se může stát, že VaK nabízenou cenu ještě sníží. 

Mgr. Horák – Podávám protinávrh proti původnímu návrhu usnesení. Navrhuji změnit usnesení ve smyslu, že zastupitelstvo města 

požaduje cenu nejméně 5 mil. Kč a požaduje předložení plánu investic v následujících pěti letech. 

Z. Frkal – Jednejme o ceně 5 mil. Kč. 

Mgr. Horák – Bude to podané jako návrh města Morkovice do představenstva společnosti VaK a.s. Představenstvo to projedná a my 

sejdeme se za měsíc. Není to zase tak velký odklad. 

Ing. Fránek – Za 8 mil. Kč jste koupili 30 % a splatili jste úvěr. Teď kupujete za 4,5 milionu 66%. Tak ta hodnota klesla?  Je to 

z odhadu. Uděláme si druhý odhad na 25 mil. Kč. Ten majetek je tak obrovský, že kdyby se měl budovat dnes, tak je jeho 

hodnota 70 mil. Kč. Odpovídá odhadní cena 13 mil. Kč skutečnosti? Morkovice dají jiný odhad. 

Ing. Lejsal – Předložte odhad na 25 nebo 30 mil. Kč. Budu se těšit a půjdu s ním na komoru znalců s trestním oznámením. 

Z. Frkal – Pokud můžu, tak bych tento bod ukončil a navrhuji, aby město požádalo VaK o schválení ceny 5 mil. Kč. 
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p. Olexa – Proč si to město neprovozuje samo? Je úplně jedno, jestli občané mají platit městu nebo VaKu. Město bude mít zisk, 

který může investovat.  

Mgr. Horák – Nevím, jestli jste poslouchal,  ČOV vykazuje ztrátu.  

Ing. Lejsal – Pokud chcete snížit rozpočet města o 3 mil. Kč, pak je Vámi navržená cesta správná. 

Ing. Fránek – Kdyby se k tomu přiřadila kanalizace na Jabloňové?  Je prodejná? 

Mgr. Horák -  Na Jabloňové jsou dvě kanalizace. Jedna je dešťová, tu VaK neprovozuje a druhá je pořízená z dotace, takže není co 

prodávat. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města navrhuje kupní cenu za prodej 63,75 % ČOV Morkovice, čerpací stanice Slížany, stokové sítě 

a výtlačného řádu minimálně 5 mil. Kč. 

Zastupitelstvo města požaduje předložení plánu oprav a investic na ČOV po případném prodeji na následujících 5 let. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

Ing. Lejsal – Je to moudré rozhodnutí. My to za měsíc projednáme v představenstvu společnosti VaK. Rozhodovat o tom bude 7 

členů představenstva. Pokud VaK vykáže zisk, dostáváte část na účet formou dividend. 

Mgr. Horák – Největší přínos pro město vidím v tom, že VaK platil vybudování kanalizace Slížany. Částku 13 mil. Kč, kterou do 

toho VaK vložil, od občanů Slížan nikdy v ceně vody nevybere. 

Ing. Lejsal – Chtěl bych se vyjádřit k článku Ing. Fránka. Jedná se o větu: 

Na stránkách VaK Kroměříž – výroční zprávy jsou k dispozici údaje o funkcích v nichž Morkovice starosta zastupoval, s ročními 

odměnami od 60 tis. rok 2003 do 260 tis.Kč za rok 2011. I za rok 2012 dostal odměnu v tantiémách a nepeněžních příjmech okolo 60 

tis. Kč, což popírá ve Slovu starosty na titulce ve Zpravodaji červen 2013.  

Podle zákona o střetu zájmů neberou představitelé obcí za svoji funkci ani korunu a přitom za svá rozhodnutí odpovídají 

veškerým svým majetkem. Takže Mgr. Horák nedostává ani korunu, protože takový je zákon. 

Ing. Fránek – Bylo by to potřeba asi napsat do té zprávy. Pokud ve výroční zprávě uvedete, že 6 lidí dostalo takovou odměnu, tak se 

to podělí šesti. Nemohu za to, že do toho nevidím, mohl jsem se napřed zeptat. 

Ing. Lejsal – S Mgr. Horákem spolupracuji už velmi dlouho. Díky němu zůstala naše vodárna moravská. Je to jeden z nejlepších 

členů představenstva, který tlačí vodárnu dopředu. Važte si takového starosty. 

Ing. Fránek – Pane řediteli, napište tam, komu byly tyto odměny vyplaceny. Můj článek byla pozvánka na zastupitelstvo. 

Ing. Lejsal- Pokud si za svými názory stojíte, podejte trestní oznámení. 

 

4. Rozpočet města Morkovice-Slížany na rok 2014 – příloha č. 2014-19/1 

Mgr. Horák - Protože jsme neschválili prodej ČOV, tak nám bude chybět v příjmech 4 254 000,- Kč. V této podobě nejde navržený 

rozpočet schválit. Musíme vypustit některé investice. Nejjednodušší bude snížit výdaje na výstavbu nové radnice, takže 

tam zůstane pouze 746 000,- Kč, což je rozdíl mezi kupní cenou ČOV (4 254 000,- Kč) a plánovanými investicemi do 

výstavby nové radnice (5 000 000,-  Kč). 

V rozpočtu jsou mimo už v návrhu popsané velké investice zahrnuté např. opravy: výměna oken na budově Náměstí č.p. 

29 (kadeřnictví), oprava střechy na hasičárně. 

Dá se předpokládat, že se v letošním roce podaří získat celou dotaci na zateplení ZŠ. Máme zprávy z ministerstva, že nic 

nebrání tomu, aby dotace byla vyplacena. Pokud se nám podaří naplnit tyto příjmy, tak navrhuji, abychom dokončili 

komunikaci na ul. Trávníky. To bychom ale řešili až po získání dotace za ZŠ. 

p. Sumec – Chodníky ve Slížanech jsou v zimě nepoužitelné, je tam šikmina. Příště by se to mělo řešit jako u hřbitova, kde jsou 

nájezdy a chodník je rovně. 

Mgr. Horák – Je pravdou, že jsme se ve Slížanech poučili a už si to hlídáme.  

V. Jablunka – Chtěl bych se zeptat, kdy se počítá s opravou komunikace na Nových sadech? 

Mgr. Horák – Zatím to není v plánu. Měly by se dořešit chodníky a následně udělat cesty. V horším stavu je např. ulice Nová. 

V. Jablunka – Na ulici Nová se bude ještě stavět a bylo by zbytečné tam teď opravovat cestu. 

Z. Frkal – Bylo by možné udělat odpady v místech, kde se bude stavět? Je tam všechno, kromě odpadů. 

Mgr. Horák – My nejsme vlastníky těchto pozemků. 

Ing. Fránek – Vlastníci by určitě přivítali, kdyby se to udělalo i na jejich pozemcích. Pozemek se tím zhodnotí a není to zase tak 

velká investice. Bylo by to připravené. Myslím, že máme společný zájem na tom, aby se to zastavělo. 

Z. Frkal – Bylo by možné se nějakým způsobem dohodnout s vlastníky pozemků tak, aby tyto pozemky byly připravené na 

výstavbu?  

Mgr. Horák – Pošleme písemnou nabídku vlastníkům pozemků. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje upravený rozpočet města Morkovice-Slížany na rok 2014. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

5. Volba přísedících soudců 

Proběhla tajná volba z navržených kandidátů. 

O průběhu volby byl členy návrhové komise sepsán protokol, ve kterém je mimo jiné uvedeno: 

 

  1/  MAJDA Stanislav, r. 1954, bytem Morkovice, Havlíčkova 248 11 hlasů 

  2/  PÁTÍK Petr, r. 1949, bytem Morkovice, Sokolská 441  10 hlasů 

  3/  POLIŠENSKÝ Josef, r. 1935, bytem Morkovice Nádražní 308 13 hlasů 

  4/  PROCHÁZKA Martin, r. 1966, bytem Morkovice, Nová 829 11 hlasů 

  5/  TLACH Petr, r. 1964, bytem Morkovice, Nová 179 14 hlasů 

Kandidát, který získal nadpoloviční počet hlasů přítomných zastupitelů, se stal přísedícím soudcem.  



6 

 

Usnesení: Zastupitelstvo města zvolilo následující přísedící soudce: 

1/  MAJDA Stanislav, r. 1954, bytem Morkovice, Havlíčkova 248 

2/  PÁTÍK Petr, r. 1949, bytem Morkovice, Sokolská 441 

3/  POLIŠENSKÝ Josef, r. 1935, bytem Morkovice Nádražní 308 

4/  PROCHÁZKA Martin, r. 1966, bytem Morkovice, Nová 829 

5/ TLACH Petr, r. 1964, bytem Morkovice, Nová 179 

 

6. Majetkoprávní úkony 

 a) Darování pozemku p.č. 1192 v k.ú. Osíčany 

Pozemek vznikl oddělením z pozemků bývalé dráhy a nezasahuje do stavby cyklostezky. Tyto pozemky jsme smluvně zavázáni 

převádět bezúplatně na obce. Obce své podíly uhradily při koupi celé dráhy Nezamyslice-Morkovice. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí daru, a to pozemku p.č. 1192 v k.ú. Osíčany obci Koválovice-Osíčany. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

b) Prodej pozemků uvnitř oplocení u rodinného domu manž. Vymazalových, oddělených geometrickým plánem 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p.č. 696/25, 1114/5 a 1116/1 v k.ú. Morkovice manž. Vymazal 

Ladislav a Milada za 20 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

c) koupě pozemek pod chodníkem na ul. Nádražní 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p.č. 1363/3 o výměře 62 m2 ostatní plocha v k.ú. Morkovice od ½ 

Ing. Fránek Luboš a ½ Navrátilová Milena za 1 240 Kč. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

d) Koupě pozemků kolem hřbitova 

p. Sumec – Farnost nemůže městu tyto pozemky darovat? Dostali od města dotaci na kostel. 

Mgr. Horák – Také tyto peníze použijí na opravu střechy. 

Ing. Bleša – O jakou částku se přibližně jedná?  

Mgr. Horák – Asi o 35 tis. Kč. 

Ing. Bleša – Střecha bude stát 900 tis. Kč. 

p. Sumec  - Církev získala miliardy v restitucích. 

Ing. Bleša  -  V Morkovicích nemají ani hektar půdy. 

Ing. Fránek – Církev v Morkovicích byla opravdu chudá.  

 p. Olexa– Prosím vás, musíme brát církev jako celek. Nechápu, proč se má něco vyplácet.  

Mgr. Albrechtová – Neřešíme tady restituce. Vykupujeme pozemky i od jiných vlastníků. Přispějeme tak částkou 30 tisíc na opravu 

střechy kostela. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků p.č. 1565/8 ost. plocha o výměře 584 m2, 1598/1 ost. plocha o 

výměře 826 m2, 1598/5 o výměře 155 m2, 1601/1 ost. plocha o výměře 7 m2 a 2049/2 ost. plocha o výměře 42 m2 vše v k.ú. 

Morkovice za 20 Kč/m2 od Římskokatolické farnosti Morkovice. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

e) Výkup pozemků pod chodníkem a mezi chodníkem a komunikací na ul. Uhřická 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků: 

21/180 ostatní plocha 17  Božáková Helena, Ohnoutková Jana Mgr. 

1453/4 ostatní plocha 21  Božáková Helena, Ohnoutková Jana Mgr. 

21/186 ostatní plocha 63  Hanáková Martina, Majda Stanislav 

1453/11 ostatní plocha 63  Hanáková Martina, Majda Stanislav 

21/177 ostatní plocha 70  Jura Alois, Jurová Marie 

1453/1 ostatní plocha 22  Jura Alois, Jurová Marie 

21/175 ostatní plocha 53  Kopeček David, Kopeček Ondřej 

1481/3 ostatní plocha 17  Kopeček David, Kopeček Ondřej 

21/174 ostatní plocha 44  Kozák Pavel, Kozáková Dana 

1481/2 ostatní plocha 15  Kozák Pavel, Kozáková Dana 

21/178 ostatní plocha 72  Lechner Martin 

1453/2 ostatní plocha 23  Lechner Martin 

21/182 ostatní plocha 39  Petrášová Lenka 

a částí pozemků pod chodníky: 

1453/5 ostatní plocha 116  Brablík Stanislav Ing. 

21/186 ostatní plocha 63  Hanáková Martina, Majda Stanislav 

1406/1 ostatní plocha 10795  Hanhart Morkovice, s.r.o. 

1453/6 ostatní plocha 160  Petrášová Lenka 

vše v k.ú. Morkovice za 20 Kč/m2. 

Hlasování:  Schváleno jednomyslně. 
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f) Bc. Štětina a pí. Talská zrušili své žádosti o koupi pozemků v zahrádkářské kolonii 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města ruší usnesení č. 17/I/2,3 ze dne 11.9.2013 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

g) Koupě pozemku p.č. 940/6 – pozemek mezi cestou a polem vpravo na konci ul. Komenského 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p.č. 940/6 ostatní plocha o výměře 67 m2 od pana Petra Řezníčka, 

Morkovice 298 za 1 340,- Kč. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

7. Zpráva o bezpečnostní situaci za rok 2013 – příloha č. 2014-19/3 

Npor. Štelc se omluvil, zúčastní se příštího zasedání 

MVDr. Zaoralová – Město Morkovice vydalo nařízení, kterým se zakazuje podomní prodej zboží. Já navrhuji, aby se vydalo také 

nařízení zakazující podomní nabízení služeb. Často u nás někdo zvoní a něco nabízí, hlavně ve večerních hodinách. 

V posledním případě jsem volala i policii a nebyla jsem podle jejich informace ten den první, kdo jim z Morkovic 

z tohoto důvodu telefonoval. Není to vůbec příjemná situace. Řešením by možná bylo, kdyby si pronajali místnost a 

požádali by o vyhlášení. Lidé, kteří by měli o jejich služby zájem, by chodili za nimi. Nemůžou přece občany obtěžovat. 

Je to nebezpečné hlavně pro seniory. 

Mgr. Horák – Máte naprostou pravdu. V každém případě okamžitě volejte policii nebo na městský úřad. Myslím, že v nařízení 

máme nejen zákaz podomního prodeje, ale i zákaz nabízení služeb a už jsem několikrát takové podomní obchodníky z 

města „vyhodil“ a pokud mi zavoláte, tak to udělám zase. Poslední dobou prodejci ale našli způsob, jak zákaz obejít. 

Přijdou se nahlásit na úřad s tím, že jdou dělat anketu např. o tom, od koho kdo bere energii. To už opravdu v Tržním řádu 

nezakážeme. Ještě se o tom ale poradím s právníky.  

p. Olexa – Nešlo by jim vydávat nějaké povolení jako např. u Tříkrálové sbírky. 

Mgr. Horák – Jediným řešením je zakázat podomní prodej plošně.  

M. Ševčíková – Pokud u vás někdo takový bude zvonit během dne, bylo by vhodné zavolat na obecní úřad, aby se to vyhlásilo a 

varovali se ostatní občané. K vydávání povolení jsem skeptická. Lidé už jsou nedůvěřiví. 

Mgr. Horák – Opakovaně dáváme do Zpravodaje, že nabízíme zdarma všem seniorům instalaci bezpečnostního řetízku na dveře. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o bezpečnostní situaci za rok 2013. 

Hlasování:Schváleno jednomyslně. 

 

III. Diskuse 

M. Ševčíková  - V poslední době slyším od občanů názory, že mají málo aktuálních informací Má to návaznost na Zpravodaj. 

Navrhuji do diskuse vytvoření Zpravodajového listu, který by mohl ze začátku vycházet každé dva měsíce.  Kvalita tisku 

by nemusela být stejná jako u klasického Zpravodaje. Zpravodajový list by obsahoval aktuální informace a součástí by 

mohla být i anketa, ve které bychom mohli zjistit názory občanů a občané by se tak zapojovali do diskuse. Anketní lístky 

by občané odevzdávali na určených místech a zastupitelé by vyhodnotili obsah a předkládali by ho radě nebo 

zastupitelstvu. Zpravodaj, který vychází dosud čtvrtletně a je reprezentativní, by mohl vycházet pouze jednou nebo 

dvakrát ročně. 

Z. Frkal - Nebyl jsem na minulém zasedání, kde se projednávalo zestručnění zápisů ze zastupitelstva. Navrhuji, aby se nic 

nezestručňovalo, právě naopak. Chápu, že není jednoduché formulovat to, co se na zasedání řekne. Jedná se ale o to, že 

bychom občanům měli tyto informace poskytovat a spíše rozšiřovat např. o tabulky s výsledky hospodaření města ve 

Zpravodaji, aby zastupitelé nevypadali jenom jako podvodníci a zloději. Uvádím, že moje měsíční odměna za funkci 

člena zastupitelstva činí 400,- Kč. 

M. Ševčíková - Myslím si, že by bylo dobré zveřejňovat zvukový záznam na internetových stránkách města. Kdo má internet, mohl 

by si sám udělat úsudek, jak to bylo myšleno. 

Mgr. Horák - Připravujeme to technicky od příštího zasedání zastupitelstva. Pořídíme kvalitnější záznamové zařízení, aby bylo 

možné zvukový záznam zveřejnit. 

Ing. Fránek - Zvukový záznam z dnešního zasedání bychom nemohli zveřejnit?  

Ing. Polišenský - Na obecním webu se objevila úvaha o zbudování parkovacího pruhu na ulici Nádražní. Proběhla nějaká anketa, 

jsou k tomu aktuální informace? 

Mgr. Horák - Zastupitelstvo uložilo radě realizaci tohoto záměru. Teď se zpracovává projekt, zatím jsme dostali čtyři žádosti o 

vyhrazení vymezeného parkovacího místa pro držitele ZTP. 

Ing. Polišenský - Chodník, který je na naší straně ulice, končí u domu Ptáčkových. Potom je tam živý plot a pokračuje dál kolem 

hřbitova. Dětem z naší strany ulice (je jich asi 13) se tímto zkomplikuje cesta do školy. Budou muset přecházet do 

protisměru. Jsou tam nepřehledná místa, parkují tam auta. Je to rizikové místo. 

Mgr. Horák - Parkovací pruh nebude začínat hned na křižovatce, ale až před domem Ptáčkových. v místě živého plotu by měla být 

zebra jako součást naváděcího pruhu od křižovatky. 

Ing. Polišenský - Pokud vím, tak je v Morkovicích pouze jedna plakátovací plocha před farou. Nestálo by za to zřídit ještě jednu na 

zastávce na ulici Nádražní? Občas se tam objevují plakáty, které technické služby strhávají, protože ničí zastávku. 

Mgr. Horák - Je tam problém s vlastnictvím. Nám patří jen pozemek pod zastávkou 

Ing. Polišenský - Pokud by se tam pověsila deska 2 x 2 m, tak by se plakáty lepily na tuto desku a nebyl by důvod ničit lexanové 

stěny. 

Mgr. Horák - Myslím si, že není důvod tento dobrý návrh nerealizovat. 

E. Lejsalová - V rozpočtu bylo původně vyčleněno 5 mil. Kč na výstavbu radnice. Na co konkrétně? 

Mgr. Horák - Na zahájení stavby.  
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p. Olexa - Z důvodu zvýšení bezpečnosti by bylo vhodné umístit zrcadlo na křižovatce, kde se rozcházejí cesty na Uhřice a 

Kroměříž. Je to tam hodně nepřehledné. 

Mgr. Horák - Jedná se již o druhý návrh. Ještě je požadavek na umístění zrcadla ve spodní části ulice Nová (u domu manž. 

Barnetových). 

J. Procházková - Řeší se parkovací pruh na ulici Nádražní, ale na ulici Nová je ta samá situace. Stojí tam auta po obou stranách a 

nedá se tam někdy ani projít. Nemohla by tam být jednosměrka? 

Mgr. Horák - Nelze to tam řešit stejným způsobem jako na ulici Nádražní a jednosměrku si tam taky nedovedu představit. 

Ing. Fránek - Když se o tom bude diskutovat, nic se tím nezkazí. Diskutujme o tom dál, ať neuděláme něco narychlo. Jezdí tu 

přetížené kamiony a traktory. Pokud jezdíme rychlostí 50 km/h, zkusme jezdit 40 km/h. Vyzkoušejme to např. do května 

aspoň pro náklaďáky. Je to kvůli zvýšení bezpečnosti. Parkování je otázkou ohleduplnosti. Nemohla by auta parkovat na 

zeleném pruhu? Je to otázka diskuse. 

Mgr. Horák - Přiznám se, že jsem tento návrh nepochopil. Je to myšleno tak, že máme někde umístit dopravní značku přikázaná 

rychlost jízdy? 

Ing. Fránek - Rychlost jízdy u vozidel nad 3,5 se dá omezit umístěním dopravní značky. Zkusme jezdit i my rychlostí 40 km/h, 

ztratíme tím jen minutu života. 

Mgr. Horák - Tato teorie je zcela zcestná. Už jsme žádali o povolení omezení rychlosti, např. ve Slížanech. Odpověď vždy byla, že 

stanovená rychlost v obci je 50 km/h.   

A. Formánková - Nebude zřízení parkovacího pruhu na ulici Nádražní svádět řidiče jedoucí od Kroměříže k rychlejší jízdě? 

Mgr. Horák - Myslím si, že nebude, protože cesta se opticky zúží. 

A. Formánková - Pokud byl problém s tím, že tam byl zaparkovaný transit Mercedes, tak jste mohli zazvonit a říct nám to přímo. 

Nemuseli jste si stěžovat na policii, která stejně nemohla nic udělat, protože nedošlo k porušení zákona. Stěžoval si prý i 

pan starosta.  

Mgr. Horák - Já jsem se na policii informoval ohledně parkování vozidla nad 3,5 tuny, které na druhé straně před prodejnou jednoty 

bránilo výhledu při výjezdu z ulice Nová. 

M. Koutňák - V Dětkovicích mají před vjezdem do obce značku zákaz státní nákladních vozidel po obou stranách vozovky.  

Ing. Fránek - Jsem rád, že se dnešního zasedání zúčastnil Ing. Lejsal, ale myslím si, že závěr svého vystoupení nezvládl. Já jsem nic 

špatného neřekl.  

p. Olexa - Bylo by možné udělat nějakou údržbu chodníčku u potoka za zahradami mezi Cimburkem a Novým světem, aby byl 

průchodný? Lidé tam chodí na procházky, v zimě jezdí na běžkách. Je to v dezolátním stavu a zarostlé. To by nebyly tak 

velké náklady. 

Mgr. Horák – Prověříme to. 

 

Zasedání zastupitelstva skončeno v 19.10 hod.  
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Výpis usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 19, konaného dne 29.1.2014 v 17.00 hod. v zasedací 

místnosti v budově Agrodružstva Morkovice 

 

 

I. Zastupitelstvo města schvaluje: 

1. Zprávu o činnosti rady města za období 19.11.2013 až 17.1.2014. 

2. Upravený rozpočet města Morkovice-Slížany na rok 2014 

3. Poskytnutí daru, a to pozemku p.č. 1192 v k.ú. Osíčany obci Koválovice-Osíčany. 

4. Prodej pozemků p.č. 696/25, 1114/5 a 1116/1 v k.ú. Morkovice manž. Vymazal Ladislav a Milada za 20 Kč/m2. 

5. Koupi pozemku p.č. 1363/3 o výměře 62 m2 ostatní plocha v k.ú. Morkovice od ½ Ing. Fránek Luboš a ½ Navrátilová Milena za 

1 240 Kč. 

6. Koupi pozemků p.č. 1565/8 ost. plocha o výměře 584 m2, 1598/1 ost. plocha o výměře 826 m2, 1598/5 o výměře 155 m2, 1601/1 

ost. plocha o výměře 7 m2 a 2049/2 ost. plocha o výměře 42 m2 vše v k.ú. Morkovice za 20 Kč/m2 od Římskokatolické farnosti 

Morkovice 

7. Koupi pozemků: 

21/180 ostatní plocha 17  Božáková Helena, Ohnoutková Jana Mgr. 

1453/4 ostatní plocha 21  Božáková Helena, Ohnoutková Jana Mgr. 

21/186 ostatní plocha 63  Hanáková Martina, Majda Stanislav 

1453/11 ostatní plocha 63  Hanáková Martina, Majda Stanislav 

21/177 ostatní plocha 70  Jura Alois, Jurová Marie 

1453/1 ostatní plocha 22  Jura Alois, Jurová Marie 

21/175 ostatní plocha 53  Kopeček David, Kopeček Ondřej 

1481/3 ostatní plocha 17  Kopeček David, Kopeček Ondřej 

21/174 ostatní plocha 44  Kozák Pavel, Kozáková Dana 

1481/2 ostatní plocha 15  Kozák Pavel, Kozáková Dana 

21/178 ostatní plocha 72  Lechner Martin 

1453/2 ostatní plocha 23  Lechner Martin 

21/182 ostatní plocha 39  Petrášová Lenka 

a částí pozemků pod chodníky: 

1453/5 ostatní plocha 116  Brablík Stanislav Ing. 

21/186 ostatní plocha 63  Hanáková Martina, Majda Stanislav 

1406/1 ostatní plocha 10795  Hanhart Morkovice, s.r.o. 

1453/6 ostatní plocha 160  Petrášová Lenka 

vše v k.ú. Morkovice za 20 Kč/m2. 

8. Koupi pozemku p.č. 940/6 ostatní plocha o výměře 67 m2 od pana Petra Řezníčka, Morkovice 298 za 1 340,- Kč. 

 

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí: 

1. Zprávu o plnění usnesení. 

2. Zprávu o bezpečnostní situaci za rok 2013. 

 

III. Zastupitelstvo města navrhuje: 

1. Kupní cenu minimálně 5 mil. Kč za prodej 63,75 %   ČOV Morkovice, čerpací stanice Slížany, stokové sítě a výtlačného řádu.  

 

IV. Zastupitelstvo města požaduje: 

1. Předložení plánu oprav a investic na ČOV po případném prodeji na následujících 5 let.  

 

V. Zastupitelstvo města zvolilo: 

  1. Následující přísedící soudce: 

1/  MAJDA Stanislav, r. 1954, bytem Morkovice, Havlíčkova 248 

2/  PÁTÍK Petr, r. 1949, bytem Morkovice, Sokolská 441 

3/  POLIŠENSKÝ Josef, r. 1935, bytem Morkovice Nádražní 308 

4/  PROCHÁZKA Martin, r. 1966, bytem Morkovice, Nová 829 

5/ TLACH Petr, r. 1964, bytem Morkovice, Nová 179 

 

VI. Zastupitelstvo města ruší: 

1. Usnesení č. 17/I/2,3 ze dne 11.9.2013. 

 

 

 

 

 

 

  ___________________________________________ ___________________________________________ 

   Jan Jablunka      Mgr. Pavel Horák 

    místostarosta                starosta  


